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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 31/2019  
Caràcter: ordinari 
Data: 14 de març de 2019  
Horari: 19:00h a 20:00h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu Alta 
 
 
Assistents 
 
Carles Rossinyol i Vidal, president 
Juan Flores Fuentes, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Joan Oliva Arnau, vocal de l’AV de la Creu Alta 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
Elisabet Pineda García, secretària delegada substituta 
 
Altres assistents: 
 
Xavier Guerrero i Cano, regidor d’Espai Públic 
Daniel Guirado Navarro, tècnic de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Antoni Manyà Gutsens, vocal de ERC 
Francesc Andreu Torrent, vocal de la Crida per Sabadell 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Marcos Béjar Ordoñez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Jordi Cascales del Valle, vocal de les entitats culturals 
Josep M. Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Llorenç Domenech i Domenech, vocal de les entitats culturals 
Montse Carrasco Guasch, vocal de les entitats culturals 
Antonio González Burillo, vocal de les entitats esportives 
Xavier Núñez Morera, vocal de les entitats juvenils 
Jordi Jordà Gil, vocal de les entitats educatives 
Alassane Camara, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Bouarfa Chilah Bejjat, representant de Unitat pel Canvi (5%) 
Maria Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
Rafael Sánchez Montoya, vocal de les entitats de comerciants 
José Manzano Aguilera, representant de Ciutadans (5%) 
Excusen la seva absència: 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Balanç del Consell del mandat 2015-2019. 
3. Informació dels consells sectorials. 
4. Comunicacions. 
5. Torn obert de paraules. 
 
Atès que no existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text refós del 
Reglament Municipal dels Consells de Districte aprovat l’11 d’octubre de 2017, el president, 
Carles Rossinyol i Vidal, declara oberta la sessió amb caràcter informatiu. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
El Sr. Carles Rossinyol dóna la benvinguda als assistents, informa que el punt 1 d’aprovació 
de les actes anteriors no es pot votar en tractar-se de sessió informativa i que es deixa per la 
propera sessió. 
 
 

2. Balanç del Consell del Mandat 2015-2019 
 
La Sra. Pineda agafa la paraula i fa una explicació dels diferents punts que surten a la 
presentació. Explica quins han sigut els presidents que ha tingut el Consell de Districte 2, 
que han sigut el Sr. Antoni Font i el Sr. Carles Rossinyol. 
 
Explica quina ha sigut la composició dels Consells de Districte, membres de partits polítics, 
membres d’entitats veïnals, juvenils, esportives, etc. 
 
El Sr. Rossinyol comenta que és una llàstima el tema de la participació, ja que es molt 
important la participació de les persones per a intentar dinamitzar més el districte. Comenta 
que volia fer dues reunions, una per barri ja que considera que cada barri és molt diferent i 
que ho va intentar però no va poder. 
 
Considera que era molt important per ell, però com no va ser compartida considera que es 
una llàstima, però ha de respectar el que va decidir en el seu dia el consell, vol agrair a tots 
els que han vingut més o menys i que ha sigut un plaer. 
 
 

3. Informació dels Consells Sectorials 
 

No podem perquè no hi ha cap representant del districte. 
 

 
4. Comunicacions 
 

No hi han. 
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5. Torn obert de paraules 
 
El Sr. Oliva considera que també es una llàstima ja que creu que es un espai important i la 
gent no s’acaba implicant. 
 
El Sr. Rossinyol vol agrair a les persones que han vingut sempre ja que considera que 
pensen en el barri i que es molt important pel funcionament d’aquests consells. Destaca que 
hi ha hagut gent que no ha ajudat en que funcionés. 
 
Indica als propers regidors o polítics que formin part del nou ajuntament que és molt 
important potenciar el districte i que seria molt important repensar-lo i continua creien que 
seria bo fer dues reunions, una per cada barri. 
 
El Sr. Guerrero comenta que seria important poder dotar de pressupost al districte i 
aconseguir tenir mes dinamisme en aquestes reunions. Però que això ha de ser una cosa ha 
tenir en compte en el futur per que aquests consells siguin més productius. 
 
Es comenta entre tots els presents sobre diferents aspectes del barri, relacionats amb l’espai 
públic i amb peticions que han fet, exposen diferents temes relacionats amb el barri i amb la 
ciutat. 
 
Es comenta els diferents problemes que hi ha a la ciutat com es l’aparcament a la ciutat, 
considera que seria important mira nous projectes com son els dels pàrquings verticals. 
 

 
Finalitzades les intervencions, el president, aixeca la sessió, de la qual, com a secretària 
delegada, estenc aquesta acta. 

 
La secretària delegada substituta      Vist i Plau 
          El President 
 
 
 
 
 


